
     DE FRACTIE IN ACTIE 

De Gentse Fractie – Nieuwsbrief Gemeenteraad & OCMW-raad – MAART 2014  

 
1

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
  
 
 

 
 

 

DE GENTSE FRACTIE 
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maart 2014 

Windstilte 
 
De stijgende verkiezingkoorts verlamt het Gentse stadsbestuur. In de gemeenteraad 
wordt er - en dat is eigenlijk al zo sinds het begin van de legislatuur - weinig of niets 
beslist. Gemorrel in de marge. Automatische piloot. 
 
Een aantal zaken komen wel altijd terug natuurlijk. Bijvoorbeeld het onderlinge geruzie 
en de onmacht van OpenVLD. In het dossier van het nieuwe stadsmeubilair (schuilhuisjes 
enz.) uitte Sas Van Rouveroij (VLD) bijtende en terechte kritiek op de plannen van 
schepen Watteeuw (Groen). Resultaat in de gemeenteraad: OpenVLD keurde het bestek 
zonder commentaar mee goed. 
 
Zelfde verhaal in de ontwerpbeleidsnota economie die deze maand werd voorgesteld: je 
krijgt bij lezing de sterke indruk dat de blauwe schepen van economie onder permanente 
curatele staat van de groene schepen van milieu. 
 
Goochelen met woorden en symbolen is een andere constante. 'Allochtoon' wordt nu 
'Persoon met een migratieachtergrond'. Schepen Tapmaz (sp.a) spreekt van een 
belangrijk wapenfeit. Hij is de enige. Samen met N-VA willen ook organisaties die werken 
aan integratie dat er op het terrein (werk, onderwijs, enz.) eindelijk dingen beginnen te 
veranderen. 
 
Nog een constante: het niet te nauw nemen met de democratie.  Schepenen houden 
bewust informatie achter, en de volgende dag lees je het antwoord op je vraag in de krant. 
Ook in het TMVW-dossier blijft het wachten op actuele en accurate informatie over het 
kluwen van financiële banden met de stad. 
 
Paniekzaaierij is ook een mooie. Vorige maand sloeg burgemeester Termont plotsklaps 
nog groot alarm: duizenden Roma waren op weg naar Gent. Hij klopte alvast aan bij 
Vlaanderen en Europa om extra geld. Vaststelling vandaag: van nieuwe massale Roma-
migratie is alsnog – en gelukkig ! - geen sprake. De sociale problemen van de 'oude' Gentse 
Roma en de moeilijke relatie met de andere Gentenaars zijn ondertussen wel gebleven.  
 

 
In deze nieuwsbrief vindt u zoals steeds een 
selectie van het werk in de afgelopen maand van 
onze gemeenteraads- en OCMW-fractie. Veel 
leesplezier. 

 
Siegfried Bracke, voorzitter gemeenteraadsfractie 

siegfried.bracke@nvagent.be 
 

Ronny Rysermans, voorzitter OCMW-fractie 
 ronny.rysermans@nvagent.be 
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UIT HET OCMW 

Fietsdiefstallen: tijd voor een nieuwe aanpak 
 
Er wordt “een tandje bijgeschakeld in de strijd tegen fietsdiefstallen” klonk het in een recent 
persbericht van het stadsbestuur. “Dat is natuurlijk meer dan nodig, want fietsdiefstallen 
blijven een absolute plaag in onze stad”, zegt Siegfried Bracke. “Jammer genoeg moeten wij 
vaststellen dat de vele acties die in het verleden werden aangekondigd nog niet veel verschil 
hebben gemaakt." Daarom vroeg hij in de commissie algemene zaken uitleg over de aanpak 
van fietsdiefstallen. Het antwoord was eerder teleurstellend. 
 
Er komt een 'taskforce' die enkele dagen per maand met fietsdiefstallen zal bezig zijn, maar 
verder wordt er volgens de oude recepten verder gewerkt: fietsen graveren, mensen 
aanzetten hun fiets op dubbel slot te zetten, enz. Ook het oude idee om te werken met een 
'lokfiets' wordt weer van onder het stof gehaald. Tenslotte wil het bestuur de burgers nog 
eens aanzetten om aangifte te doen wanneer hun fiets gestolen wordt. 
 
“Maar mensen doen geen aangifte nét omdat ze denken dat dit niets oplevert” besluit 
Siegfried Bracke, “Het wordt echt tijd voor een nieuwe en frisse aanpak”. 
    
Siegfried Bracke 
siegfried.bracke@nvagent.be 

 
Onbeperkt gratis tolken = geen goed idee 

 
De Gentse N-VA klaagt al jaren aan dat het stadsbestuur gratis en 
onbeperkt tolken ter beschikking blijft stellen van mensen die geen 
Nederlands kennen. Dat nieuwkomers die hier nog niet lang zijn op deze 
service een beroep kunnen doen, is geen probleem. Maar voor mensen 
die hier al vele jaren zijn, ligt dit toch anders. 

 
De paarsgroene coalitie  is echter een andere mening toegedaan en breidde het budget 
voor dergelijke tolkdiensten - specifiek in scholen - nog uit. Helga Stevens bekritiseerde 
deze keuze en stelde dat de schaarse onderwijsmiddelen beter kunnen besteed worden. 
Bijvoorbeeld aan initiatieven in verband met Nederlandse taalverwerving, 
ouderbetrokkenheid of huiswerkbegeleiding.  
 
Helga Stevens 
helga.stevens@nvagent.be 



     DE FRACTIE IN ACTIE 

De Gentse Fractie – Nieuwsbrief Gemeenteraad & OCMW-raad – MAART 2014  

 
3

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Stad Gent = trage betaler!  
 
Verschillende leveranciers klagen over de  
trage betaling door de Stad Gent, zij moeten  
maandenlang op hun geld wachten. Het gaat om facturen van november en december die 
begin maart nog niet betaald waren. Sandra Van Renterghem vroeg de schepen wat er aan 
de hand is.  
 
Die gaf toe dat er een vertraging is bij de dienst financiën, maar kon niet zeggen hoeveel 
facturen nog moeten worden betaald. Door de omschakeling naar het nieuwe BBC –
systeem was eind vorig jaar het financieel systeem van de stad enkele weken 
onbereikbaar. Bovendien vertoonde het nieuwe systeem ook een aantal kinderziektes. 
Toch beweert de schepen dat de Stad Gent zich goed voorbereid heeft op deze 
omschakeling.  
 
“Dat is een schrale troost voor de mensen die op hun geld wachten”, zegt Sandra, “zeker 
wanneer het economisch minder goed gaat is het belangrijk dat de Stad op tijd betaalt 
anders komen leveranciers in de problemen. Bovendien is elke euro die de stad aan 
verwijlinteresten moet betalen een euro die ze niet kan uitgeven aan beleid dat de 
Gentenaars ten goede komt.” 
 
Sandra Van Renterghem 
sandra.vanrenterghem@nvagent.be 
 

 
 Stadsverniewing & sociale verdringing 
 
 De voorbije jaren heeft het stadsbestuur in verschillende wijken - o.a. in 

de Brugse Poort, de Rabotwijk en Ledeberg - 
stadsvenieuwingsprojecten opgestart. Op zich is het herwaarderen van 
achtergestelde of verwaarloosde buurten natuurlijk een goede zaak. 
Maar sociale organisaties wijzen erop dat de concrete aanpak door het 
Gentse stadsbestuur tot ongewenste neveneffecten leidt. 

 
Buurtbewoners, vaak mensen met een laag inkomen, profiteren over het algemeen 
immers niet van de stadsvernieuwing. Integendeel, de sterk stijgende huurprijzen in hun 
opgewaardeerde oude wijk dwingen velen onder hen om naar elders te verhuizen, 
opnieuw naar woningen met een slechte woonkwaliteit. 

Isabelle De Clercq confronteerde schepen van woonbeleid Balthazar (sp.a) met deze 
mistoestand. De schepen erkende het probleem en zegde toe het beleid te zullen bijsturen. 

Isabelle De Clercq 
isabelle.declercq@nvagent.be 
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Kunstwerken stadhuis 
 
Bij zijn eerste bezoek aan het Gentse stadshuis 
viel het Faruk Demircioglu op dat dit eigenlijk 
een echt museum is: tal van historische 
schilderijen, beeldhouwwerk, wapenschilden, 
de architectuur op zich. Tegelijk stelde hij vast 
dat er ter plaatse geen informatie beschikbaar 
is over deze kunstschatten of de historiek van 
het gebouw: geen brochure, geen infobordjes, 
helemaal niets.  

 
Zowel voor Gentenaars als toeristen die ons stadhuis wensen te bezoeken toch een 
gemiste kans. Schepen van cultuur en erfgoed Annelies Storms (sp.a) heeft ruim een jaar 
geleden nochtans al beloofd om hier aan te verhelpen.  
 
Maar vandaag is daar dus nog altijd niets van te merken. Faruk zal bij de schepen 
aandringen op spoed. Het is immers doodzonde om een culturele troef als ons stadhuis 
niet ten volle uit te spelen.   
 
Faruk Demircioglu 
faruk.demicioglu@nvagent.be  

Buurt Brusselsesteenweg verrast door werken 
 
De grote werken op de Brusselsesteenweg zullen voor veel hinder zorgen. Gert Robert 
dringt al maanden aan bij de schepen om de buurtbewoners goed en tijdig te informeren 
over wat er op til is. De schepen antwoordde telkens dat het stadsbestuur veel belang 
hecht aan het goed informeren van de burgers en  dat er speciaal voor deze werken een 
budget voor communicatie wordt voorzien.  
 
Toch werden de buurtbewoners deze week door werken verrast. Voor herstellingen aan 
de tramsporen is de steenweg  in de richting van het centrum afgesloten.  
 
“Het stadsbestuur is er niet in geslaagd haar 
belofte om de bewoners te informeren waar te 
maken”, zegt Gert Robert, “De eerste 
informatievergadering is pas begin april, maar 
ondertussen zijn de werken al begonnen, de 
communicatie komt veel te laat.” 
 
Gert Robert 
gert.robert@nvagent.be 
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Wat met het Laurentplein? 
 

De werken voor het openleggen van de 
Reep beginnen dit najaar. Daardoor zal de 

Schelde-arm tussen Brabantdam en 
Portus Ganda volledig vrijgemaakt zijn op 

het Laurentplein na. Het Laurentplein is 
niet gedempt maar overwelfd, lage 

vaartuigen kunnen er onderdoor varen. 
Guido Meersschaut vroeg aan de schepen 
wat de plannen zijn voor dit plein. Wordt 

het water daar verder opengelegd of niet?  
 

De schepen antwoordde dat er nog geen keuzes gemaakt zijn. Eerst moeten de 
studies voor de nieuwe fietsers- en voetgangersbrug worden afgewerkt. Deze nieuwe 

brug zal eerst van de Waalse Krook naar de Sint-Jansvest lopen (over de Ketelvaart) 
en dan verder over de Muinkschelde naar het Laurentplein. Pas nadat is uitgeklaard 

hoe die brug op het plein zal 'landen' kunnen er beslissingen in het dossier van het 
Laurentplein worden genomen.   

 
Guido Meersschaut 

guido.meersschaut@nvagent.be 
 

   
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Moment de gloire amateurorkesten geschrapt door besparingen  
 
De ontbijt- en aperitiefconcerten in de binnentuin van het Huis van Alijn zijn uitgegroeid 
tot een vaste waarde tijdens de Gentse Feesten. Mensen vinden er een aangenaam  
rustpunt in de feestendrukte.   Voor de Gentse fanfares en harmonieën zijn deze concerten 
een mooie kans om voor hun stadsgenoten te spelen, hun jaarlijkse moment de gloire.  
 
Karlijn Deene vroeg aan de schepen van cultuur hoe 
het komt dat de muziekverenigingen nog niets 
hoorden over de concerten voor dit jaar. De 
schepen antwoordde dat de concertenreeks 
grotendeels is afgeschaft wegens besparingen. De 
vrienden van het museum doen nu op eigen kracht 
hun uiterste best om toch nog op 3 dagen een 
middagconcert te organiseren, maar dit is finaal een 
magere troost.   
 
"Dat musea in tijden van besparingen zich op hun kerntaken richten is te verstaan", zegt 
Karlijn, "maar anderzijds is deze concertenreeks een echte meerwaarde voor Gentenaars 
die overdag en in relatieve rust van de Gentse Feesten willen genieten. Het stadsbestuur 
zegt ten andere zelf dat er te weinig van dit soort activiteiten zijn."  
 
Karlijn Deene 
karlijn.deene@nvagent.be 
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Pro-drugsclub tevreden met stedelijk 
drugsbeleid 

 
Naar aanleiding van de recente Global Drug Survey schreef 

een Gentse danceclubeigenaar recent in de pers dat hij 
courant druggebruik in zijn club - en in het uitgaansmilieu in 

het algemeen - als de normaalste zaak van de wereld 
beschouwt: "Onze clubs hebben een eigen profiel, met 

bezoekers die eerder recreatieve gebruikers zijn van legale en 
illegale middelen."  

 
En nog: "We moeten [...] vooral proberen positief te zijn tegenover iedereen die zich wil 

amuseren op zijn of haar manier. Iedereen heeft dat recht en sommige zoeken het wat 
verder dan anderen." Tegelijk is diezelfde uitbater bijzonder positief over de 

samenwerking met de stedelijke drugscoördinator.  
 

Elke Sleurs vindt dit verontrustend: het stadsbestuur zegt naar een drugsarme stad te 
willen, maar tegelijk is de geciteerde pro-drugsuitbater zeer te spreken over het stedelijke 

drugsbeleid. Hier klopt iets niet: de vraag rijst of de drugbeleidsnota van september jl. op 
het terrein tot resultaten leidt, en of het stadsbestuur voldoende inspanningen levert om 

effectief een drugsarme stad - ook in het uitgaansmilieu - te realiseren.   
 

Elke Sleurs 
elke.sleurs@nvagent.be 

 
UIT HET OCMW 

OCMW-werkbezoek aan Poverello 
 
Begin maart bezochten onze OCMW-raadsleden samen met Elke Sleurs en Peter Dedecker 
Poverello. Het sociaal restaurant, gelegen in de Komijnstraat, biedt een warme maaltijd 
aan tegen een sociaal tarief van 1 euro. Er komen dagelijks 70 tot 80 eters. De werking 
krijgt geen structurele overheidssteun, maar wordt volledig gedragen door vrijwilligers. 
Die talrijke vrijwilligers verdienen zeker ons respect. Via de gesprekken zagen we 
bevestigd dat er blijvend werk moet worden gemaakt van armoedebestrijding in Gent.  
 
Ronny Rysermans 
ronny.rysermans@nvagent.be 
 
Els Roegiers 
els.roegiers@nvagent.be    
 
Eric Wauters 
eric.wauters@nvagent.be 
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CONTACT? 
 

De gemeenteraadsfractie kan u steeds bereiken via: 
 

De OCMW-fractie kan u steeds bereiken via: 
 

Sint-Niklaasstraat 27/204 
9000 Gent 
Tel: 09 266 54 70 
Fax: 09 266 54 71 
E-mail: fractie.n-va@gent.be 

Onderbergen 80 
9000 Gent 
Tel: 09 266 97 51 
E-mail: n-va.fractie@ocmwgent.be 
 

 

 
De contactinformatie van alle individuele raadsleden is terug te vinden op de webstek van de Gentse afdeling 
(www.n-va.be/gent). 
 
Foto’s door Eddy Ooms 
 

 
MEER INFO?  
 
Via de webstek van de Gentse afdeling is ons werk in de gemeente- en OCMW-raad op de voet te volgen: www.n-va.be/gent  

- persberichten 
- initiatieven opgepikt in de media 
- opiniestukken 

 
Raadpleeg ook onze facebookpagina: www.facebook.com/NVAGent 
 


